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1. Goedkeuring verslag raadscommissie financiën, gebouwen, eigendommen, 

monumenten, landbouw en juridische zaken van 18 november 2021. 

 

Wordt goedgkeurd 

 

2. Tivoli: renovatie en beheersplan.  (toelichting door Marc Debatty, afdeling 

Projecten & Monumenten) 

 

Marc Debatty licht de opgemaakte en goedgekeurde beheersplannen voor het kasteel en voor 

het domein en de bijgebouwen toe. De presentatie gaat in bijlage bij dit verslag. 

Vragen: 

Stefaan Deleus 

• Zijn de hoogdringende restauratiewerken aan de daken, het schrijnwerk en het 

metaalwerk van het kasteel reeds concreet ingepland. Schepen Anciaux licht toe dat 

deze, in overleg met de concessiehouder, voorzien zijn vanaf september van dit jaar. 

• Zal het noodzakelijk zijn om het kasteel te sluiten tijdens de uitvoering van deze 

restauratiewerken? Dit is geen vereiste vanuit de stad Mechelen (die optreedt als 

bouwheer). Noot bij opmaak van het verslag: navraag leert dat de concessiehouder van 

plan is om de zaak een drietal maanden te sluiten, wegens de aard en de impact van de 

werken (bedaking, schrijnwerk, stellingen, …). 

• In de beoordeling van de erfgoedwaarde, krijgen sommige elementen een negatieve 

score, maar ook deze elementen behoren tot de ontstaansgeschiedenis van het kasteel 

zoals dat zich vandaag presenteert. Hoe wordt hiermee omgegaan?  

Bij de bepaling van de erfgoedwaarde wordt een element in zijn context geëvalueerd, 

wordt de waarde van deze context geëvalueerd en bekeken of het element er al dan 

niet toe bijdraagt. Er wordt steeds gekeken naar de gegroeide toestand van het 

monument, dus naar zijn oorsprong en verschillende waardevolle bouwfasen. Als een 

later toegevoegde wand de globale appreciatie van een waardevol salon schaadt, dan is 

het vanuit oogpunt erfgoedwaarde verkieselijk om deze wand te verwijderen. Het 

beheersplan is hierin richtinggevend en niet verordenend.  

 

Verslaggever: Marc Debatty 


